
Protokoll fört vid ordinarie årsmöte Dalabridgen 2017-04-22 
Följande klubbar hade ombud på stämman: Borlänge BK, Falu BK, Malungs BK,BK 
Dalom, Leksands BS och Insjöns BK (ej med och röstar om styrelsens ansvarsfrihet).  
 
§1: Ordförande Peter Johansson förklarade stämman för öppnad. 

  

§2: Inga-Lis Larsson (Borlänge BK) valdes till mötesordförande.  

 

§3: Magdalena Hansson (Borlänge BK) valdes till mötessekreterare. 

 

§4: Anders Åslund och Håkan Gabrielsen (Borlänge BK) valdes till 
protokollsjusterare/rösträknare. 
 

§5: Föredragningslistan godkändes. 

 

§6: Röstlängden fastställdes till 16st röster. 

 

§7: Stämman ansågs vara behörigt utlyst. 

 

§8: Verksamhetsberättelsen godkändes och lades till handlingarna. Några punkter som togs 
upp var utbildning av tävlingsledare under året, medlemsantalet har ökat med 6 . Minskning 
av deltagandet i flera tävlingar. Fortsatt försök för max hjärternål lag trots att bara 5 lag var 
med första gången. 
 

§9: Tävlingsledarens rapport godkändes. Några punkter som togs upp förutom distriktets 
egna tävlingar är 1:a placering i SM-mix av Daniel Sivelind och Sara Asplund Sivelind, resultat 
från de andra SM-tävlingarna och allsvenskan för distriktets medlemmar. Fyra nya 
tävlingsledare har utbildats under året. Steg 3 behövs mer av, i dagsläget är det bara Kjell 
Lomarker och Peter Johansson som har den nivån på tävlingsledare i länet. E-post adresser 
behöver uppdateras för kommunikationen till tävlingar och önskan om hjälp med det från 
klubbarna.  
 

§10: Balans och resultaträkningen godkändes och lades till handlingarna. Noterbart är att 
det finns två DM-par finaler på årets bokslut eftersom tävlingen i 2016 hamnade på det här 
budgetåret i tid, därför var budgeten högre än vanligt. Om det räknas med ett snitt ligger det 
på 28 000 kr per år, vilken är den vanliga nivån. Alla helger utom dalahelgen har gått plus. 
Förskottsbetalningarna ökar. Reseersättning kommer inte automatiskt utan behöver kontakt 
med Louise Fredriksson helst innan tävlingen så kan inbetalningen korrigeras från början till 
tävlingen.  



 

§11: Revisorernas berättelse föredrogs och godkändes.  

 

§12: Styrelsen beviljades ansvarsfrihet.  

 

§13: Motionen som kommit in från Falubridgeklubb presenterades för mötet av Sven 
Johansson. Den handlade om hur DM-lag kvalet ska organiseras för att förhoppningsvis få 
fler deltagare. En förfrågan om vilka klubbar som vill arrangerar kval till DM-lag från 
distriktet, så att det går att presentera det i förväg och klart med gruppindelning. Bra om det 
är klart från början hur många som går vidare från varje grupp. Årsmötet bifall intentionerna 
i motionen, hur det organiseras får tävlingsledare och styrelsen sköta om. 
 

§14: Val av styrelse 

Omval ordförande 1 år: Peter Johansson (Borlänge BK) 
Nyval ledamot för 2 år: Louise Fredriksson (Dalom BK) och Magnus Eriksson (Malung BK) 
Nyval ersättare för 2 år vald: Jonas Engström (Ludvikabygden BK) 
Ledamot 2 år valda 2016:  
Kjell Lomarker (Ludvikabygdens BK) och Magdalena Hansson (Borlänge BK) 
Ersättare för 2 år vald 2016: Sören Vintheimer (Insjön BK) 
 
Val av revisorer för 1 år: Dorothy Tägt och Göte Hagberg (Insjön BK)  
Val av revisorsersättare för 1 år: Bo Sivelind och Margot Sivelind (Ludvikabygden BK)  
Val av valberedning för 1 år: Jörgen lasson (Säter) sammankallande och Håkan Gabrielsson 
(Borlänge).  
 
 
§15: Ombud till Svenska Bridgeförbundets distriktsträff beslutades det att de utses av 
styrelsen.  
 
 
§16: Medlemsavgiften till Dalabridgen beslöts vara oförändrad (60:-) per medlem.  

 

§17: Övriga frågor:  
Förslag till spelprogrammet behöver komma ut i god tid. Ett önskemål från årsmötet var att 
tävlingsledare ska presenteras i förväg. 
 
En diskussion om hur DM-par kvalet ska ske på klubbarna. Det kan ske en vanlig spelkväll, 
men DM-kval kommer att kosta mer. Förslag till styrelsen att Dalabridgen kan stå för mellan 
skillnaden till kvaltävlingen. 
 

§18: Tid för nästa årsstämma: 2018-04-21 

 



§19: Ordföranden förklarade årsmötet för avslutat. Därefter skedde en prisutdelning för DM-
tävlingarna som gått under året. 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
______________________  ______________________ 
Magdalena Hansson   Inga-Lis Larsson, ordförande 
 
 
 
Justerare: 
 
 
_______________________  _______________________  
Anders Åslund   Håkan Gabrielsen 


